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Z á p i s n i c a  č. 19/2016 

z devätnásteho   zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Topoľčiankach konaného dňa 

22. novembra 2016 v priestoroch DKS Topoľčianky 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

Č. p.:   2314/2016 



Z á p i s n i c a č. 19/2016 

z devätnásteho     verejného  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Topoľčiankach 

konaného dňa 

22. novembra 2016  v priestoroch DKS Topoľčianky 

 

Prítomní : Podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa – predkladá Juraj 

Mesko – starosta obce 

3. Rôzne 

4. Plnenie rozpočtu obce Topoľčianky za 3. štvrťrok 2016 – predkladá  Ing .Bartolomej  Pavkov 

5. Rozpočtové opatrenie č. 8/2016  – predkladá Ing. Jaroslav Hrdlovič 

6. Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce pre rok 2016 -  predkladá - Ing. Jaroslav Hrdlovič 

7. Schválenie výmeny nájomného bytu v 16- bytovej jednotke na ulici SNP 1/B a 1/C 

a schválenie nového nájomníka  v 16 b.j. - predkladá JUDr. Ružena Gräffová 

8. Prerokovanie  protestu prokurátora k VZN č. 2/2014 - predkladá JUDr. Ružena Gräffová 

9.  Prerokovanie  protestu prokurátora k VZN č. 10/2010- predkladá JUDr. Ružena Gräffová 

10. Plán činnosti hlavného kontrolóra obce Topoľčianky na 1. polrok 2017- predkladá  

Ing .Bartolomej  Pavkov 

11. Návrh VZN č. 7/2016 – zrušenie VZN č. 2/2014 a VZN č. 10/2010 -- predkladá  

JUDr. Ružena Gräffová 

12. Žiadosti občanov a organizácií 

13. Interpelácie poslancov 

14. Záver 

 

 

 

 

Juraj Mesko  v.r. 

   starosta obce 

 

 

K bodu č. 1.) 

Starosta obce privítal na zasadnutí OZ poslancov, hlavného kontrolóra a všetkých prítomných 

občanov. Poslanci sú prítomní  v počte 8. Ing. Siklienka sa ospravedlnil bude asi 30 minút 

meškať. OZ je uznášaniaschopné.  Program bol vyvesený na tabuli oznamov pri OcÚ a taktiež 

na webovej stránke obce.  

Zasadnutie sa nahráva na diktafón.  



 

 

starosta  -  má niekto návrh na doplnenie alebo zmenu programu? Pokiaľ nie, dávam na 

schválenie  program OZ  

 

 

a) PREROKOVALO: Program OZ č.19   

 

b) SCHVAĽUJE :  Program OZ č.19  bez  pripomienok. 

 

  

Hlasovanie: 

 

ZA : 8                         PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

starosta  -  konštatujem, že uznesením č. 275/2016/19 bol schválený program dnešného 

zasadnutia OZ bez pripomienok 

 

 

  

 

K bodu č. 2.) 

 

Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa. 

 

1.Návrhová komisia: -  1. Návrhová komisia :  

                                     - predseda: Ing. Vladimír Čulík 

     - členovia: Ing. Roman Kazík   

                                                       JUDr. Ružene Gräffová    

2. Overovatelia zápisnice : - Emil Partl  

                                              - Ing. Jaroslav Hrdlovič 

 

 

 

 

 

a) PREROKOVALO: Návrhovú komisiu, overovateľov  zápisnice a  zapisovateľa      

zápisnice   

 

b)  SCHVAĽUJE :  

 



1. Návrhová komisia : predseda: Ing. Vladimír Čulík   

 členovia: Ing. Roman Kazík, JUDr. Ružena Gräffová 

 

2. Overovatelia zápisnice : Emil Partl, Ing. Jaroslav Hrdlovič  

  

 

 

c) URČUJE:  za zapisovateľa zápisnice: Mgr. Antona Segíňa  

 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :8    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesením č.276/2016/19 OZ  schvaľuje návrhovú komisiu 

a overovateľov zápisnice. 

 

 

Za zapisovateľa zápisnice sa určuje : Mgr. Anton Segíň – prednosta OcÚ 

 

 

K bodu č.  3.) 

 

Rôzne: 

p. Štefčík – Keď som bol posledný krát na obecnom zasadnutí, tak som hovoril o odtekaní 

dažďovej vody. Dažďová voda neodteká tak ako by mala, stojí rovno pred mojim domom. 

Bolo mi povedané, že sa to bude riešiť – doteraz sa nič neurobilo, nikto to nebol pozrieť, 

chcem vedieť, kedy a ako sa to bude riešiť. 

 

Starosta – Bol som aj s p. prednostom na Hostianskej ulici po dažďoch a nemôžem potvrdiť, 

že pred vybudovaním kanalizácie neboli vždy jarky zaplavené. Nikdy voda nestíhala odtekať 

plynule a takýto stav je aj dnes. Nevylievala sa voda na chodníky, musíte uznať, že aj pred 

vybudovaním kanalizácie boli jarky zaplavené. 

 

p. Štefčík – Pred mojim domom je to najviac, chcem aby sa to vyriešilo. 

Ešte chcem vedieť, z akého dôvodu sa dorábala cesta – choďte sa pozrieť ako tá    dorobená 

časť sadá, neplní to nijaký účel, mali to najskôr spevniť a potom natiahnuť asfalt. 

 

Starosta – Toto bola akcia, kde investorom  bola ZsVS a.s., ktorá dostala dotáciu, mala 

povinnosti voči VÚC alebo RSC. Toto je cesta III. triedy, ktorá patrí VÚC. Tým, že sa nič 

nerobilo na ceste, ešte neznamená , že nebola poškodená krajnica. Všetky ťažké mechanizmy, 



ktoré tam stáli počas prác, krajnicu poškodili. RSC zastúpená na každom kontrolnom dni  - 

dala do podmienky opravu tejto krajnice, nevymyslela to obec. Obec môže urobiť len toľko, 

že na základe tohto podnetu, oznámime RSC túto tvoju požiadavku, je tu päťročná záruka, 

dodávateľ stavby musí urobiť nápravu. 

 

p. Štefčík – Na poslednom OZ sa rozprávalo o tom, že ľudia, ktorí parkujú na Machulinskej  

ulici na chodníku, že sa im napíše list – upozornenie. Dnes, keď som išiel tadiaľ, nestálo tam 

žiadne auto, ale po iné dni tam parkujú, chodci a mamičky s kočíkmi nemajú kadiaľ ísť, toto 

treba riešiť, nie iba poslať list a nič sa nevyriešilo. 

 

p. Minár – Obec zabezpečila vybudovanie chodníka pre chodcov, list som písal ja osobne, 

myslím, že bol sformulovaný veľmi slušne, bolo v ňom vysvetlené čo určuje zákon, čo je 

slušnosť a bezpečnosť. Je na každom občanovi, či tam zaparkuje alebo nie. Občania keď 

uvidia na chodníku parkovať autá, môžu zavolať na bezplatné t. č. 158. Obec nemá právo 

riešiť parkovanie na chodníku – je to dopravný priestupok. 

 

p. Štefčík – Ale keď ten list ľudia nerešpektujú, tak ste tu na to vy a mali by ste to riešiť. 

 

p. Minár – Bol vybudovaný chodník, všetci boli slušne upozornení, ale je tam aj ten problém, 

že sú tam nejaké vlastnícke vzťahy, pretože niektoré parcely zasahujú do chodníka, je to 

veľmi háklivé ukladať  tam pokuty pokiaľ chodník stojí na niekoho súkromnom pozemku 

a umožnil obci, aby sa tam vôbec mohol chodník vybudovať. 

 

Starosta – Občania, ktorí tam bývajú boli v tejto veci veľmi ústretoví , bola to príležitosť po 

dobudovaní kanalizácie urobiť chodník. 

 

p. Minár – Nechceme týchto ľudí pokutovať a šikanovať, chceme, aby tam zostal taký 

priestor, aby sa tadiaľ dalo prejsť aj napríklad s kočíkom. Je tu nutný kompromis, dohoda 

medzi vlastníkmi a chodcami, ktorí využívajú tento chodník. 

 

Ing. Kazík – Je to aj o výchove ľudí. Tak ako sa ľudia museli naučiť  ako sa správať  v parku, 

tak je to aj v tomto prípade. 

 

p. Štefčík – Pán Minár, ste spokojný že som poukázal na prechod pre chodcov ako je 

vyznačený pred Domom služieb? Je vyznačený našikmo. 

 

p. Minár – Je to vyznačené šikmo z toho dôvodu, pretože sa tam momentálne nemohli riešiť 

stavebné úpravy – tak sa prechod vyznačil šikmo, nič nie je porušené, ten prechod tak môže 

byť. 

 

p. Štefčík – Ale prečo to staré značenie tam stále vidieť? 

 



p. Minár – Pretože  obec nevyznačuje prechody, je to v kompetencii RSC. Opravili nám stav, 

ktorý bol potrebný opraviť. Je to opravené, je to v súlade so zákonom. Bola to chyba tých 

ľudí, ktorý značili prechod, označili to nezmyselne, ale je to opravené. 

 

Prednosta – Ten pôvodný prechod vidno – obec nemá špeciálnu frézu, ktorou by odstránila  

starý náter. Časom sa to vyjazdí a nebude nič vidieť. 

 

p. Laktiš – Čo sa týka chodníka na Machulinskej ulici – bol som za starostom, že my, čo tam 

bývame , si zaplatíme dlažbu, aby nám to urobili. Dohodli sme sa som rád, že konečne po 52 

rokoch máme chodník hotový. 

 

p. Štefčík – Vy ste si to platili? 

 

Starosta – Áno, to čo bolo mimo projektu si platili sami. 

 

p. Laktiš – Chodník vychádza max. 80 cm, lebo pozemky sú po elektrické  stĺpy, chodník je 

viac na mojom ako na obecnom. Čo sa týka parkovania na chodníku – keď sa búralo kino, 

parkovali na chodníku ťažké nákladné autá, zavolal som políciu, upozornili ich , ani materiál 

neodvážali po našej ulici. 

Ešte sa chcem spýtať, dokedy bude ohradené parkovisko pred hotelom? Tiež som sa dopočul, 

že časť chodníka sa ide odpredať majiteľom Národného domu? Ak sa odpredá autá z hasične 

nebudú môcť vychádzať. 

 

Starosta – Áno je to pravda, na podnet p. Laktiša prišla polícia, vyriešilo sa to. 

Čo sa týka  zbúraného kina – ide sa tam stavať welnes, od potoka bude konferenčná 

miestnosť,  stena, ktorá ide na Machulinskú ulicu  je zošikma. Bol tam spravený odskok – kde 

bol predaj lístkov, teraz si dali žiadosť o odkúpenie  časti pozemku, aby vybudovaná stena išla 

súbežne. Keď nám bola táto žiadosť doručená, boli sme na mieste pozrieť aj s p. Orolínom 

a Kováčom (DHZ), povedali sme si  po kadiaľ môže byť stena vybudovaná, aby sa dalo 

požiarnym autom vychádzať. 

Čo sa týka plochy pred hotelom – v rozkopávkovom povolení máme uvedené, že ten priestor 

pred hotelom po ukončení stavebných prác nám z vlastných prostriedkov vydláždia za to, že 

sme im umožnili využívať tento priestor počas prestavby. 

 

p. Lakiš – Ja som počul, že tento priestor chcú odkúpiť, potom by sme sa nedostali ani 

k pomníku. 

 

Starosta – Nie, to nie je pravda. Ešte dodám, že za peniaze, ktoré získame odpredajom časti 

chodníka, zakúpime hasičské auto pre DHZ, ktoré potrebuje. 

 

p. Laktiš – A čo sa týka stavby od potoka, mali ba tam zachovať asi 4 metre. 

 

Prednosta – V rámci stavebného konania je všetko v poriadku. 



Mgr. Barát – Chcem informovať prítomných, že v areáli ZŠ sa zrealizoval nový chodník 

v časti od ihriska k budove ŽS, je to 140 m2, na jar sa ešte bude upravovať okolie chodníka. 

Taktiež by som Vás chcel oboznámiť s tým, že cez víkend sa konal v našej obci 1. ročník 

jesenného behu pod názvom Chateau Run Topoľčianky. Behu sa zúčastnilo  180 ľudí 

a môžem povedať, že boli nadšení z prostredia, Topoľčianky sa im veľmi páčili. 

 

JUDr. Gräffová – Prečo viedla bežecká trať po asfalte? 

 

Mgr. Barát – Organizátorka chcela poukázať na dominanty Topoľčianok, cez park by bolo 

v prípade dažďa náročné bežať. Organizátorkou bola naša rodáčka Janka Obernauer za 

slobodna Balčiráková. 

 

p.Laktiš – Cez víkend parkovali autobusy pred hotelom, nedalo sa tadiaľ chodiť. 

 

p. Minár – Je to tam teraz stiesnené, po dokončení prestavby hotela sa  situácia zmení. 

Autobusy by tam vôbec nemuseli parkovať, miesto na parkovanie pre autobusy je pri 

štadióne. 

 

Starosta – Keď prídu návštevníci autobusmi do obce, nie je problém zaparkovať pri štadióne 

a za 5 minút prejdú cez park do centra. 

 

 

K bodu č. 4.) 

 

Plnenie rozpočtu obce Topoľčianky za 3. štvrťrok 2016 

 

Ing. Bartolomej Pavkov 

 

 Za  III. štvrťrok    2016   dosiahli rozpočtové  príjmy obce   1 579 946 € . V tom sú zahrnuté 

príjmy bežné v hodnote 1 306 909 €, čo predstavuje 80  % ročného rozpočtu bežných  

príjmov.   Z uvedeného  vyplýva  časové  prekročenie  rozpočtu (za časový plán na III. 

štvrťrok považujem 3/4 ročného rozpočtu)  bežných príjmov celkom  o 79 903 €. 

Kapitálové príjmy v hodnotenom období  boli 6 382  €. 

Príjmy z finančných operácii  v hodnotenom období  boli  v hodnote 237 848 € .Vlastné 

príjmy RO s právnou subjektivitou  -  ZŠ  boli  v sume 28 807  €. 

Celkove  plnenie príjmov dosiahlo  63 % ročného rozpočtu .Plnenie je výrazne ovplyvnené 

nízkymi kapitálovými príjmami. 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 277/2016/19 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 19. zasadnutí dňa 22.11.2016: 

 

a) PREROKOVALO:  Plnenie rozpočtu obce Topoľčianky za 3.štvrťrok 2016 

 

b) BERIE NA VEDOMIE :     Plnenie rozpočtu obce Topoľčianky za 3.štvrťrok 2016 



Hlasovanie: 

ZA :9    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 277/2016/19   bolo prijaté. 

 

 

 K bodu č. 5.) 

 

Rozpočtové opatrenie č. 8/2016  

 

Ing. Jaroslav Hrdlovič   

 

 

 Na základe ustanovenia § 14 ods.1 zákona 583/2014 Z.z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

upravujeme rozpočet obce schválený na rok 2016 nasledovne: 

a) presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia 

celkové príjmy a celkové výdavky (viď príloha), 

b) povolené prekročenie a viazanie príjmov o sumu 9.300,- eur (viď príloha), 

c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov o sumu 9.300,- eur (viď príloha). 

 

Navyšujeme príjmovú časť o 1.100,- € príjem z prenájmu auta DHZ pre ViOn Zlaté Moravce 

na futbalové zápasy. Tieto použijeme vo výdavkovej časti na Program 5.2 Protipožiarna 

ochrana: zvýšenie rozpočtu na všeobecný materiál a štartovné a časť použijeme na Program 

13.3 Drobné obecné práce, Dohody  s ÚPSVaR – aktivačná činnosť na preplatenie PN 

a Program 10.1 Dom kultúry a služieb zvýšenie rozpočtu na poštovné a telekomunikačné 

služby. 

Ďalej zvyšujeme príjmy o dobropis za elektrickú energiu za rok 2015 vo výške 400,- € 

a použijeme ich na vykrytie rozpočtu na Program 2.2 Informačné média – novú rozhlasovú 

ústredňu. 

Z fondu na podporu umenia v pôsobnosti Ministerstva kultúry SR sme dostali dotáciu 1.000,- 

€ na knižničný fond, tieto sú na tento účel aj použité v Programe 10.2 Obecná knižnica. 

Z Mikroregiónu Tríbečsko obdržíme finančný príspevok 6.800,- €, ktorý bude použitý na 

Program 7. Komunikácie: konkrétne na rozšírenie informačno-navygačného systému.  

 



Rozpočet schválený dňa 14.12.2015, Uznesením č. 180/2015/12: príjmy = výdavkom = 

1 524 442,00 EUR. 

Po rozpočtovom opatrení č. 5/2016,  schválenom OZ,  bol rozpočet vyrovnaný vo výške 

2.054.334,97 €. 

Rozpočet po RO č.6/2016 v ktorom je zapracovaný úver zo ŠFRB vo výške 426.550,- € 

 sa zvýšil na sumu 2 480 884,97 €. 

Po rozpočtovom opatrení č. 7/2016, ktoré  neschvaľuje OZ ( účelovo určené prostriedky 

poskytnuté zo štátneho rozpočtu a iných subjektov) bolo navýšenie rozpočtu o sumu 

23 474,09 €. Teda konečná suma bola: 2.504.359,06 €  

 

Rozpočet po poslednej úprave je vyrovnaný: príjmy = výdavkom = 2. 513. 659,06 €. 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 278/2016/19 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 19. zasadnutí dňa 22.11.2016: 

    

 

a) PREROKOVALO:     Rozpočtové opatrenie č. 8/2016 

 

b)  SCHVAĽUJE  :   Rozpočtové opatrenie č.8/2016 

 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :9    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 278/2016/19   bolo prijaté. 

 

 

K bodu č. 6.) 

 

Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce pre rok 2017 

 

Ing. Jaroslav Hrdlovič 

 

Podľa článku 6, VZN  č. 4/2013 o podmienkach poskytovania dotácií z finančných 

prostriedkov Obce Topoľčianky, komisia po oboznámení sa s jednotlivými žiadosťami 

podanými do 15. októbra 2016 o dotáciu z rozpočtu obce v roku 2017, posúdila 



možnosti rozpočtu obce Topoľčianky v budúcom rozpočtovom roku a  navrhuje 

poslancom OZ schváliť jednotlivé žiadosti. Celkovo je zaevidovaných7 žiadosti. 

 

V rozpočte obce v aktuálnom roku 2016 máme v kapitole 08.1.0 na  dotácie schválenú 

sumu 15 000 euro. 

 

Po posúdení žiadosti komisia pre budúci rok 2017  navrhuje poskytnúť dotácie 

nasledovne: 

 

OZ FS Topoľnica Topoľčianky:        600 eur (žiadajú    600 eur) 

OZ PARK Topoľčianky       1 000 eur (žiadajú 1 000 eur) 

OZ KLUB SENIOROV TOPOĽČIANKY    2 200 eur (žiadajú 2 500 eur) 

Slovenský skauting Topoľčianky:        500 eur  ( žiadajú   500 eur) 

FOTOP-FOTOKLUB Topoľčianky        800 eur (žiadajú    950 eur) 

Športový klub Topoľčianky                 1 500 eur (žiadajú 2.000 eur)  

OFK TATRAN Topoľčianky:      6 000 eur      (žiadajú 7 000 eur) 

_________________________________________________________________ 

SPOLU:        12 600 eur   14.550 eur  

 

Obecné zastupiteľstvo dotáciu prerokuje, schváli, alebo zamietne jej poskytnutie 

z rozpočtových zdrojov obce vo výške podľa vlastného uváženia v osobitnom hlasovaní. 

 

Podmienkou poskytnutia dotácie na nasledujúce obdobie  je vyúčtovanie poskytnutých 

finančných prostriedkov v predchádzajúcom rozpočtovom roku.  

Podrobnosti poskytnutia, čerpania a vyúčtovania dotácie budú s jednotlivými prijímateľmi 

dojednané zmluvne, po schválení rozpočtu na rok 2017. 

 

Starosta – Doporučujem žiadosti schváliť v plnej výške na základe dobrého hospodárenia 

obce. 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 279/2016/19 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 19. zasadnutí dňa 22.11.2016: 

 

 

a) PREROKOVALO: Schválenie výšky dotácie pre Folklórnu skupinu 

TOPOĽNICA, o.z. Mlynská 18, 951 93 Topoľčianky 

 

 

 

b) SCHVAĽUJE:  Dotáciu pre Folklórnu skupinu TOPOĽNICA o.z. Mlynská 18 

951 93 Topoľčianky, IČO: 42205808,  vo výške 600 €. 

Podmienkou poskytnutia dotácie na nasledujúce obdobie je vyúčtovanie 

poskytnutých finančných prostriedkov v predchádzajúcom rozpočtovom roku 

    

 

 

Hlasovanie: 



ZA :9    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 279/2016/19   bolo prijaté. 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 280/2016/19 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 19. zasadnutí dňa 22.11.2016: 

 

 

a) PREROKOVALO: Schválenie výšky dotácie pre Občianske združenie PARK 

TOPOĽČIANKY, Parková 11, 951 93 Topoľčianky 

 

 

b) SCHVAĽUJE:  Dotáciu pre Občianske združenie PARK TOPOĽČIANKY, 

Parková 11, 951 93 Topoľčianky,  IČO: 42208653 , vo výške 1 000 €. 

Podmienkou poskytnutia dotácie na nasledujúce obdobie je vyúčtovanie 

poskytnutých finančných prostriedkov v predchádzajúcom rozpočtovom roku 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :9    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 280/2016/19   bolo prijaté. 

 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 281/2016/19 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 19. zasadnutí dňa 22.11.2016: 

 

 

a) PREROKOVALO: Schválenie výšky dotácie pre OFK TATRAN Topoľčianky, 

Hlavná 114, 951 93 Topoľčianky 

 

 

 

b) SCHVAĽUJE:  Dotáciu pre OFK TATRAN Topoľčianky, Hlavná 114, 951 

Topoľčianky, IČO: 42368065, vo výške 7 000 €. 

 

Podmienkou poskytnutia dotácie na nasledujúce obdobie je vyúčtovanie 

poskytnutých finančných prostriedkov v predchádzajúcom rozpočtovom roku 

 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :9    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 281/2016/19   bolo prijaté. 



 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 282/2016/19 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 19. zasadnutí dňa 22.11.2016: 

 

 

 

a) PREROKOVALO: Schválenie výšky dotácie pre SLOVENSKÝ SKAUTING, 41 

zbor T.G.Masaryka, 951 93 Topoľčianky 

 

 

b) SCHVAĽUJE:  Dotáciu pre SLOVENSKÝ SKAUTING, 41 zbor T.G.Masaryka, 

951 93 Topoľčianky, IČO: 36106232,  vo výške 500 €. 

Podmienkou poskytnutia dotácie na nasledujúce obdobie je vyúčtovanie 

poskytnutých finančných prostriedkov v predchádzajúcom rozpočtovom roku 

 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :9    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 282/2016/19   bolo prijaté. 

 

 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 283/2016/19 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 19. zasadnutí dňa 22.11.2016: 

 

 

 

a) PREROKOVALO: Schválenie výšky dotácie pre FoTOP - FOTOKLUB, Hlavná 

114, 951 93 Topoľčianky 

 

 

b) SCHVAĽUJE:  Dotáciu pre FoTOP - FOTOKLUB, Hlavná 114, 951 93 

Topoľčianky, IČO: 42203988,  vo výške 950 €. 

Podmienkou poskytnutia dotácie na nasledujúce obdobie je vyúčtovanie 

poskytnutých finančných prostriedkov v predchádzajúcom roku 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :9    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 



Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 283/2016/19   bolo prijaté. 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 284/2016/19 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 19. zasadnutí dňa 22.11.2016: 

 

 

 

a) PREROKOVALO: Schválenie výšky dotácie pre Občianske združenie Senior klub 

Topoľčianky, Hlavná 118, 951 93 Topoľčianky 

 

 

b) SCHVAĽUJE:  Dotáciu pre Občianske združenie Senior klub Topoľčianky, 

Hlavná 118, 951 93 Topoľčianky, IČO: 42333407,  vo výške 2 500 €. 

Podmienkou poskytnutia dotácie na nasledujúce obdobie je vyúčtovanie 

poskytnutých finančných prostriedkov v predchádzajúcom roku 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :9    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 284/2016/19   bolo prijaté. 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 285/2016/19 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 19. zasadnutí dňa 22.11.2016: 

 

 

 

 

a) PREROKOVALO: Schválenie výšky dotácie pre Športový klub Topoľčianky, 

Hlavná 202/79, 951 93 Topoľčianky 

 

 

b) SCHVAĽUJE:  Dotáciu pre Športový klub Topoľčianky , Hlavná 202/79, 951 93 

Topoľčianky, IČO: 42366585,  vo výške 2000 €. 

Podmienkou poskytnutia dotácie na nasledujúce obdobie je vyúčtovanie 

poskytnutých finančných prostriedkov v predchádzajúcom roku 

 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :9    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 285/2016/19   bolo prijaté. 



 

 

 

K bodu č. 7.) 

 

Schválenie výmeny nájomného bytu v 16 –bytovej jednotke na ulici SNP 1/B a 1/C 

a schválenie nového nájomníka v 16 b. j. 

 

JUDr. Ružena Gräffová 

 
Dňa 21.9.2016 bola obci Topoľčianky doručená žiadosť p. Jarmily Meskovej 

o ukončenie nájmu bytu č. 6, 3. podlažie vchod A na ul. SNP 1B Topoľčianky. Žiadosť bola 

zaregistrovaná pod č. 1954/2016.  

V ten istý deň bola obci Topoľčianky doručená žiadosť p. Jána Laktiša nájomcu bytu 

č. 8 na 4. podlaží vchod B na ul. SNP 1C o výmenu bytu po p. Jarmile Meskovej. Žiadosť 

bola zaregistrovaná pod č. 1955/2016. Pán Laktiš žiada o výmenu bytu zo zdravotných 

dôvodov, nakoľko sa byt nachádza na nižšom podlaží. Voči p. Laktišovi neevidujeme žiadne 

nedoplatky na nájomnom.  

 

Dňa 24.11.2015 Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 11. zasadnutí 

Uznesením č. 167/2015/11 schválilo poradovník náhradníkov na nájomné byty. Tento 

poradovník je záväzný po dobu jedného roka.  Nakoľko sa uvoľnil jeden byt, sociálna komisia 

vyzvala prvého náhradníka zo schváleného poradovníka o predloženie dokladov potrebných 

na preverenie podmienok, či dané podmienky na pridelenie nájomného bytu náhradník spĺňa. 

Pani Monika Siklienková ako prvý náhradník zo schváleného poradovníka 

požadované doklady predložila v stanovenom termíne a sociálna komisia na svojom zasadnutí 

preverila či spĺňa požadované podmienky na pridelenie nájomného bytu.  

Pani M. Siklienková požadované podmienky spĺňa a preto sociálna komisia 

doporučuje Obecnému zastupiteľstvu v Topoľčiankach schváliť nájom  pre p. Moniku 

Siklienkovú, ul. Hlavná, Topoľčianky a to na nájomný byt č. 8 na 4. podlaží, vchod B, SNP 

1C Topoľčianky. 

 

 
Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 286/2016/19 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 19. zasadnutí dňa 22.11.2016: 

 

 

a) PREROKOVALO:  Žiadosť na schválenie výmenu bytov v 16 BJ medzi p. Laktišom 

Jánom na ul. SNP 1C  p. Jarmilou Meskovou ul. SNP 1B k 30.11.2016 

 

 

 

b) SCHVAĽUJE: Žiadosť p. Laktiša Jána na výmenu bytu č. 8 na 4. podlaží vchod B, 

SNP 1C, Topoľčianky za byt č. 6 na 3. podlaží vchod A, SNP 1B, Topoľčianky po p. 

Jarmile Meskovej  

 

Hlasovanie: 



ZA :9    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 286/2016/19   bolo prijaté. 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 287/2016/19 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 19. zasadnutí dňa 22.11.2016: 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom19. zasadnutí dňa 22.11.2016.   

a) PREROKOVALO:  Návrh na schválenie žiadosti nového nájomníka do 2-izbového 

nájomného bytu č. 8 v 16 BJ na ul. SNP 1C zo schváleného poradovníka zo dňa 

24.11.2015 

 

 

 

b) SCHVAĽUJE: Žiadosť p. Moniky Siklienkovej, Topoľčianky, k nájmu do 2-

izbového nájomného bytu č. 8 na 4. podlaží v 16 BJ na ul. SNP 1C od 01.12.2016 do 

31.11.2019 

 

Hlasovanie: 

ZA :9    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 287/2016/19   bolo prijaté. 

 

 

 

 

K bodu č. 8.) 

 

Prerokovanie protestu prokurátora k VZN č. 2/2014 

 

JUDr.  Ružena Gräffová  

 

Prokurátor má zo zákona právo  preskúmavať VZN miest a obcí.  Táto dôvodová správa je 

k bodu č. 8 aj k bodu č. 9, je to  vlastne to isté. Dvaja prokurátori preskúmali  naše VZN a to: 

- VZN č. 2/2014 o poplatkoch za pracovné úkony vykonávané Obecným úradom 

v Topoľčiankach 

- VZN č. 10/2010 o postupe pri prijímaní, evidovaní, vybavovaní a kontrole vybavovania 

sťažností fyzických a právnických osôb 

Prokurátori navrhli  tieto dve VZN zrušiť,  pretože v niektorých častiach zákon neumožňuje, 

aby sme takéto VZN vydali, alebo vydali  v takomto rozsahu. Ako náhrada VZN č. 10/2010 

už bola vypracovaná smernica. 

Úplné znenia obidvoch protestov prokurátora sú prílohou tejto zápisnice. 

 



Starosta – budeme Okresnú prokuratúru kontaktovať, kedy bol protest prejednávaný a aké 

bolo stanovisko OZ. 

 

 

  

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 288/2016/19 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 19. zasadnutí dňa 22.11.2016: 

 

 

 

a) PREROKOVALO:  Prerokovanie  protestu prokurátora k VZN č. 2/2014 

 

b) BERIE NA VEDOMIE Protest prokurátora Okresnej prokuratúry Nitra č. 

Pd/197/16/4403-5 zo dňa 13.10.2016 proti VZN č. 2/2014 o poplatkoch za pracovné 

úkony vykonávané Obecným úradom v Topoľčiankach  

 

c) VYHOVUJE : Protestu prokurátora Okresnej prokuratúry Nitra č. Pd/197/16/4403-5 

zo dňa 13.10.2016 proti VZN č. 2/2014 o poplatkoch za pracovné úkony vykonávané 

Obecným úradom v Topoľčiankach  a toto ruší ako celok 

Hlasovanie: 

ZA :9    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 288/2016/19   bolo prijaté 
 
 

K bodu č. 9.) 

 

Prerokovanie protestu prokurátora k VZN č. 10/2010 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 289/2016/19 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 19. zasadnutí dňa 22.11.2016: 

 

 

 

a) PREROKOVALO:  Prerokovanie  protestu prokurátora k VZN č. 2/2014  

 

b) BERIE NA VEDOMIE : Protest prokurátora Okresnej prokuratúry Nitra č. 

Pd/196/16/4403-5 zo dňa 11.10.2016 proti VZN č. 10/2010 o postupe pri prijímaní, 



evidovaní, vybavovaní a kontrole vybavovania sťažnosti fyzických a právnických 

osôb  

c) VYHOVUJE : Protestu prokurátora Okresnej prokuratúry Nitra č. Pd/196/16/4403-5 

zo dňa 11.10.2016 proti VZN č. 10/2010 o postupe pri prijímaní, evidovaní, 

vybavovaní a kontrole vybavovania sťažnosti fyzických a právnických osôb a toto ruší 

ako celok. 

 

Hlasovanie: 

ZA :9    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 289/2016/19   bolo prijaté 
 
 

 

 

 

K bodu č. 10.) 

 

Plán činnosti hlavného kontrolóra obce Topoľčianky na 1. polrok 2017 

 

Ing. Bartolomej Pavkov 

 

 

 

I. štvrťrok 

1. Stanovisko k záverečnému úctu obce za rok 2016 

2. Kontrola pokladne obce 

3. Priebežná kontrola plnenia rozpočtu obce za I. štvrťrok 2017 

4. Kontrola úhrady daní z nehnuteľností 

II. štvrťrok 

5. Kontrola pokladne obce 

6. Priebežná kontrola plnenia rozpočtu obce za II. štvrťrok 2016 

7. Kontrola úhrady za vývoz komunálneho odpadu 

Topoľčianky 25.10.2016 Ing. Bartolomej Pavkov 

hlavný 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 290/2016/19 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 19. zasadnutí dňa 22.11.2016: 

 

 

a) PREROKOVALO:    Plán činnosti hlavného kontrolóra obce Topoľčianky na 1. 

polrok 2017  

 



b) SCHVAĽUJE: Plán činnosti hlavného kontrolóra obce Topoľčianky na 1. polrok 

2017  

 

 

Hlasovanie: 

ZA :9    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 290/2016/19   bolo prijaté. 

 

K bodu č. 11.) 

 

Návrh VZN č. 7/2016 – zrušenie VZN č. 2/2014 a VZN č. 10/2010 

 

JUDr. Ružena Gräffová  

 

VZN č. 2/2014 a VZN č. 10/2010 je potrebné zrušiť novým  Nariadením a tým je Nariadenie 

č. 7/2016 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na Nariadenie  č. 7/2016/19 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 19. zasadnutí dňa 22.11.2016: 

 

 

a) PREROKOVALO:    Návrh  poslankyne JUDr. Ruženy Gräffovej  

 

b)  SCHVAĽUJE: Návrh  Nariadenia č. 7/2016 – zrušenie VZN č. 2/2014 a VZN č. 

10/2010  

 

Hlasovanie: 

ZA :9    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že nariadenie č. 7/2016/19   bolo prijaté. 

 

 

K bodu č. 12.) 

 

Žiadosti občanov a organizácií 

 

 

Žiadosť č.1 – Návrh zmluvy o zriadení vecných bremien -  Západoslovenská distribučná  a.s., 

Čulenova 6, 816 47 Bratislava, č. sp. 20160909/001PB  



 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 291/2016/19 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 19. zasadnutí dňa 22.11.2016: 

 

 

 

a) PREROKOVALO: žiadosť Západoslovenská distribučná  a.s., Čulenova 6, 816 47 

Bratislava, č. sp. 20160909/001PB  

 

b) SCHVAĽUJE:  žiadosť Západoslovenská distribučná  a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava, 

č. sp. 20160909/001PB  o schválenie  návrhu zmluvy o zriadení vecných bremien na pozemky 

na ktorých je  vybudované energetické zariadenie  distribučnej sústavy -   VN a NN vedenie,  

v rámci investičnej akcie „Topoľčianky – Park kultúry, umenia a športu“ , zaevidovaná  pod 

sp. z. č. č. 1906/2016  dňa 13.09.2016. 

Zmluva o zriadení vecných bremien bude zriadené v  prospech   „Západoslovenská 

distribučná  a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava, IČO: 36361518, DIČ: 2022189048 

bezodplatne na predmetné pozemky ktoré sa nachádzajú v katastrálnom území Topoľčianky, 

okres Zlaté Moravce: 

- parc. č. 867/1 /E/, druh pozemku orná pôda, výmera 4475 m
2
, LV č. 2336 

- parc. č. 867/8 /C/, druh pozemku ostatné plochy, výmera 972 m
2
, LV č.1552 

- parc. č. 867/9 /C/, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria, výmera 829 m
2
, LV č.1552 

- parc. č. 867/10 /C/, druh pozemku ostatné plochy, výmera 614 m
2
, LV č.1552 

 Predmetom vecných bremien je povinnosť vlastníka nehnuteľností strpieť: 

a)            zriadenie a uloženie elektroenergetických zariadení;   

b)           užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a 

akékoľvek iné stavebné úpravy elektroenergetickej stavby  a jej odstránenie; 

c)            vstup, prechod a prejazd peši, motorovými a nemotorovými dopravnými 

prostriedkami, strojmi a mechanizmami oprávneným za účelom výkonu povolenej činnosti a 

činností uvedených v bode a) a b). 

Vecné bremeno uvedené v písm. a) a b) sa vzťahuje na časť zaťaženej nehnuteľnosti v 

rozsahu vyznačenom v geometrickom pláne č. 87/2016 zo dňa 12.05.2016 vyhotoviteľ 

GEODETI, s.r.o., Priehradná 1, 949 01 Nitra. Vecné bremeno uvedené v c) sa vzťahuje na 

celú zaťaženú nehnuteľnosť. 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :9    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 291/2016/19   bolo prijaté. 

 

 

Žiadosť č. 2 – Dušan hudec, Športová 12, 951 93 Topoľčianky, IČO: 37323954 – žiadosť 

o zmenu zmluvy 1833/2016 o nájme nebytového priestoru vo vlastníctve obce , rozšírenie 

výmery nebytového priestoru z plochy 15,5, m2 na 32 m2. 

 



Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 292/2016/19 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 19. zasadnutí dňa 22.11.2016: 

 

a) PREROKOVALO:  Žiadosť- Dušan Hudec, Športová12, 951 93 Topoľčianky   

 

 

b) SCHVAĽUJE:  prenájom časti nehnuteľného  majetku,  kat. územie Topoľčianky  

zapísaný v LV č. 1552  registra „C“  ako parc.č . 765 zast. plochy a nádvoria 

o celkovej  výmere 330 m2 s Domom služieb s.č. 228 na  ul. Hlavnej a to priestor:  

skladu o celkove výmere   32 m
2
, pre  Dušana Hudeca, Športová 12,951 93 

Topoľčianky, IČO: 37323954,  za účelom prevádzkovania   skladu náhradných dielov 

pre spotrebiče v domácnosti,  na obdobie od 01.09.2016  do 31.08.2026. 

Cena za prenájom sa určuje podľa VZN č. 3/2014 o cenách nájmu nebytových 

priestorov a o cenách nájmu za dočasné užívanie pozemkov vo vlastníctve obce 

Topoľčianky, článok II, bod 2. . 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :9    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 292/2016/19   bolo prijaté. 

 

Žiadosť č. 3 – FRADEX stavby s.r.o., Palárikova 3519/14, 953 01  Zlaté Moravce – žiadosť 

o dlhodobý prenájom športového objektu nachádzajúceho sa na Športovej ulici 1036/17, 951 

93 Topoľčianky za účelom zrekonštruovania ubytovacích priestorov s ďalšou investíciou 

v danom objekte, objekt žiadame prenajať na športovo-rekreačné účely ako celok. 

 

Starosta – Je to veľký objekt, ktorý vo vlastnej réžii nevieme zrekonštruovať, boli tu už 

viacerí záujemcovia, zatiaľ všetko stroskotalo na nevysporiadaných pozemkoch. 

 

p. Tonkovič – Pôsobím v stavebníctve, taktiež sa venujem športu, chcel by som dať  objekt 

Tatranu do poriadku, v priebehu 5 rokov by som chcel preinvestovať cca 50 000 €, čo je 

v mojich možnostiach, neviem, či sa mi podarí objekt dať do takého šatu ako bol kedysi, ale 

chcem pre to urobiť maximum, aby dnešná mládež mala kde vyrastať. Taktiež by som chcel, 

aby tam bol hospodár, ktorý by riešil každodenné problémy – opravy, ktoré sa tam vyskytnú, 

úpravy ihrísk a podobne. 

 

Starosta -  Mal som stretnutie s pánom Tonkovičom spolu s pánom Karolom Šrámkom, ktorý 

tam kedysi pôsobil ako hospodár, naďalej má záujem o túto prácu, má vzťah k tomuto 

objektu. Bol by zamestnancom pána Tonkoviča. 

 

Mgr. Barát – Je dobré, že prišiel niekto, kto má záujem dať do poriadku tento objekt, je to 

dobrá myšlienka. Všetci poslanci by sa mali ísť pozrieť na ten objekt, aby ste mali predstavu, 

ako to tam vyzerá. 

 

Ing. Siklienka – Už sme si niekoľkokrát popálili prsty, rozkradlo sa tam veľa vecí, treba byť 

opatrný pri zmluve o nájme. 

 



p. Minár – Tiež som rozprával s pánom Tonkovičom, akú má predstavu. Zhodli sme sa 

v tom, že ubytovacia časť je relatívne dobrá, je tam cca 50 lôžok, tie by mohol hneď využívať, 

pokiaľ by tam ubytovával, mohlo by sa to využívať aj na ten účel, ak by sme museli 

prechodne niekoho ubytovať – núdzový stav.  

 

starosta – Na športové a rekreačné  vyžitie nie je žiadna perspektíva získania dotácie. 

Musíme si uvedomiť, že buď sa niekto nájde, kto bude na objekte postupne robiť alebo nám 

spadne na hlavu. Nevidím tu perspektívu získať peniaze. 

 

Prednosta- Môj názor je taký, pokiaľ nebude Tatran prevádzkovať obec, nenájde sa nikto. 

Jediný kto tam zainvestoval bol pán Katrinec. Poslanci OZ spolu  so stavebnou komisiou 

musia ísť tento objekt pozrieť, aby mali prehľad o tom, čo je tam najnutnejšie urobiť. 

Jednoznačne, keď má poslanec rozhodnúť, musí to vidieť. 

 

Starosta – Posledné OZ bude 15. decembra – je na to ešte časový priestor. Máme tu 

záujemcu, aby sme nič nezmeškali. Opakujem, nevidím, kde zabezpečiť peniaze na opravu 

objektu. 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 293/2016/19 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 19. zasadnutí dňa 22.11.2016: 

 

 

a ) PREROKOVALO:  Žiadosť : FRADEX stavby, s.r.o. , Paláriková 3519/14, 953 01 

Zlaté Moravce,  prenájom športového objektu na Športovej 1036/17, 951 93 

Topoľčianky, za účelom zrekonštruovania ubytovacích priestorov s ďalšou investíciou 

v danom objekte. 

 

b) ODKLADÁ:   Žiadosť-  FRADEX stavby, s.r.o., Paláriková 3519/14, 953 01 Zlaté 

Moravce,  dlhodobý prenájom športového objektu na Športovej 1036/17, 951 93 

Topoľčianky, za účelom zrekonštruovania ubytovacích priestorov s ďalšou investíciou 

v danom objekte . Žiadosť sa bude  riešiť  na ďalšom obecnom zastupiteľstve. 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :9    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 293/2016/19   bolo prijaté. 

 

 

Žiadosť – FUN club s.r.o., Sládkovičova 69, 953 01 Zlaté Moravce – žiadosť o odpredaj časti 

nehnuteľnosti, parcela č. 773, register „E“, evidovaná na LV č. 2308 vo vlastníctve obce 

o výmere 58 m2. 

 

Starosta – jedná sa o 72 m2, raz sme im už predávali časť pred hotelom v roku 2015 a bola 

tam stanovená cena 41 €/m2, JUDr. Gräffová prišla za mnou s návrhom, aby tá cena bola 

jednotná a to: 41 €/m2. 

 



p. Minár – Mal by tam byť osadený semafór pre výjazd požiarnej techniky 

 

starosta – Bolo by to dobré kvôli bezpečnosti. Budova je na nešťastnom mieste, je tam cesta 

III. triedy, pri vychádzaní požiarneho auta by tam mal byť regulovčík. 

 

p. Orolín – My do zásahu chodíme  autom, ktoré zabezpečuje vodu, pokiaľ tam ostane taký 

priestor ako je vyznačený v geometrickom pláne, dá sa vychádzať. 

 

Starosta – Geometrický plán je overený, bude dodržaný. Zo získaných peňazí za odpredaj 

pozemku bude zakúpené nové požiarne auto. 

 

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 294/2016/19 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 19. zasadnutí dňa 22.11.2016: 

 

 

 

a) PREROKOVALO:  Žiadosť : FUN club, s.r.o., Sládkovičova 69, 953 01 Zlaté 

Moravce, zastúpená konateľom: Ľubomírom Víglaským, zastúpená spločnosťou: 

Pavol Hašúk- Helpinvest, sídlo Babindol 228, 951 53 Babindol, IČO: 32753152, 

b) SCHVAĽUJE:   :   Žiadosť FUN club, s.r.o., Sládkovičova 69, 953 01 Zlaté 

Moravce, zastúpená konateľom: Ľubomírom Víglaským, zastúpená spoločnosťou: 

Pavol Hašúk- Helpinvest, sídlo Babindol 228, 951 53 Babindol, IČO: 32753152, 

Žiadateľ je vlastníkom nehnuteľnosti vedenej na LV č. 1905- „ Hotel národný 

dom.“  

Odpredaj nehnuteľnosti vytvorenej GP 286/2016 zo dňa 7.11.2016 a to  parc. č. 

773/6 zast. plochy a nádvoria o výmere 72 m 
2   

parcela registra „C“  do vlastníctva  

FUN club, s.r.o., Sládkovičova 69, 953 01 Zlaté Moravce, v celosti podľa  § 9 

a ods. 8 písm. b, zákona č. 138/1991 Zb. za cenu 2952 €  - 1 m
 2

 41€. 

 

 

 

 

Hlasovanie: 

ZA :9    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 294/2016/19   bolo prijaté. 

 

 



Žiadosť – Yuno s.r.o., Horná 65/A, 974 01 Banská Bystrica – prechod práv a povinností zo 

zmluvy o nájme nebytových priestorov, žiadosť o vzatie na vedomie formou uznesenia OZ  

z Yuno na FRUTTO. 

 

JUDr. Gräffová – Budeme schvaľovať zmenu nájomcu  

 

 

Predseda  návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie  č. 295/2016/19 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 19. zasadnutí dňa 22.11.2016: 

 

a) PREROKOVALO: Žiadosť -  Yuno, s.r.o. Horná 65/A, 974 01 Banská Bystrica 

o prechod práv a povinností zo zmluvy o nájme nebytových priestorov 

 

b) SCHVAĽUJE:  Zmenu nájomcu nebytových priestorov zo spoločnosti Yuno, 

s.r.o. Horná 65/A, 974 01 Banská Bystrica, zastúpenú konateľom JUDr. 

Milanom Ragasom  na spoločnosť Frutto, s.r.o., so sídlom Zlatňanská  260, 

951 93 Machulince , IČO: 47 607 564, zastúpenú konateľom JUDr. Milanom 

Ragasom , na základe predmetu práva povinností zo zmluvy o nájme 

nebytových priestorov, časť podniku,  ako Potraviny Frutto dňa 20.5.2016 

potvrdeného Okresným súdom Nitra. 

 

Hlasovanie: 

ZA :9    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 295/2016/19   bolo prijaté. 

 

 

K bodu č. 13.) 

 

Interpelácie poslancov 

 

JUDr. Gräffová – Chcem sa spýtať, akou formou mám dať návrh na opravu chodníkov na  

Lipovej ulici. 

 

Starosta – Môže sa formulovať ako žiadosť, Ing. Kazíková spracováva  rozpočet, ktorý musí 

byť 1. decembra vyvesený, pokiaľ túto vec chceme zakomponovať do investičných akcií pre 

rok 2017, musíme vedieť predbežné náklady. Podľa môjho odhadu po skúsenosti pri budovaní 

chodníkov na ulici Litoměřickej alebo Machulinskej by to bolo cca 100 000 €, podľa výmery 

a dĺžky. Pokiaľ by vyšla nejaká výzva na opravy chodníkov, bola by to najlepšia alternatíva. 

 

Mgr. Chrapková – Nie je správne, aby si každý dával pred svoj rodinný dom nejakú dlažbu 

– je to šmykľavé, urobili sa hlboké rýgle, výškovo to nie je jednotné, v tme je to nebezpečné. 

 



Prednosta – Chcem informovať prítomných, že zajtra sa bude spiľovať lipa pred gazdovským 

hostincom, bola vyschnutá. Na jej miesto bude zasadený nový strom. 

 

JUDr. Gräffová – Nové stromy na Hlavnej ulici sú vyrastené vysoko, nemajú žiaden tvar. 

 

Prednosta – komisia Životného prostredia bola už na tvaromiestnej obhliadke, na jar sa budú 

koruny stromov formovať. 

 

 

 

Bod č. 14.) 

 

Záver   

 

starosta - Ďakujem občanom  za účasť a  trpezlivosť  a prajem Vám príjemný zvyšok večera.  

 

 

 

 

Mgr. Anton Segíň                                      Juraj M e s k o     

    zapisovateľ              starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 Emil Partl                                                          –––––––––––––––––––––––––––– 

 

 Ing. Jaroslav Hrdlovič                                       –––––––––––––––––––––––––––– 

 

 

 

 

 

 

 

 

Príloha č. 1.      Protest prokurátora  proti VZN č. 2/2014 o poplatkoch za pracovné úkony 

vykonávané Obecným úradom v Topoľčiankach 

 

Príloha č. 2 .      Protest prokurátora  proti VZN č. 10/2010 o postupe pri prijímaní, evidovaní, 

vybavovaní a kontrole vybavovania sťažností fyzických a právnických osôb 


